
Protokół nr13/11
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 26 września 2011 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, zakończono o 13.40
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Dariusz Matoszko
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sokółka za I półrocze 2011 roku.
S. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy

Sokółka na lata 2011 - 2016.
7. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy

Transgranicznej Polska - Białoruś - Ukraina w latach 2007-2013 pod nazwą
"Poprawa dostępności infrastruktury obszarów gospodarczych Gminy Sokółka i
Gminy Nowojaworsk".

8. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska - Białoruś -Ukraina w latach 2007-2013 pod nazwą
"Ochrona środowiska naturalnego poprzez inteligentne zarządzanie energią w
Gminie Sokółka i w Gminie Nowojaworsk".

9. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów
sportowo - rekreacyjnych w miejscowości Geniusze.

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia opłaty targowej.
11. Wolne wnioski.

Ad.1.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisjajednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy Sokółka przedstawiła Pani Urszula Wróblewska Inspektor w
Wydziale Gospodarki Gruntami i Rolnictwa informując Komisję o przebiegu procedury od
początku.
Radna E.Jakimik zwróciła się z prośbą o dostarczenie uwag które zostały przyjęte przez radę
w marcu 2010 r. oraz zapytała o teren przeznaczony pod fermę wiatrakową,



Pani Urszula Wróblewska wyjaśniła, że jest w studium ujęty teren pod fermę wiatraków a w
tej chwili przystąpiliśmy do opracowania planu przestrzennego zagospodarowania ale obszar
ten będzie obejmował tylko cześć całości przeznaczonej pod wiatraki.
Radna E.Jakimik zapytała czy były uwagi odnośnie przeznaczenia tego terenu pod wiatraki?
Projektant J.Talaga odpowiedział, że takich uwag nie było.
Pani Małgorzata Dojlida zwróciła uwagę że nie została ujęta w projekcie studium uwaga
przyjęta przez poprzednia radę,
Projektant Pan Jerzy Talaga wyjaśnił, iż w pierwszej wersji był przebieg inny linii kolejowej,
zmieniono ten przebieg po linii granicy działki należącej do Państwa Dojlida, w miedzy
czasie Państwo Dojlida dokupili kolejne działki i przebieg linii znowu Państwu Dojlida nie
pasuje.
Radny W.Bieszczad powiedział, że słyszy się uwagi mieszkańców że to rada blokuje
przyjęcie studium. Jeśli znowu coś będziemy zmieniać studium pójdzie znowu do poprawki
na kolejne miesiące.
Radny Ł.Moździerski dodał, ze jest to uwaga istotna ale ta bocznica nie powstanie gdyż jest
za dużo właścicieli ziemi.
Pani Urszula Wróblewska wyjaśniła, ze to nie jest tak w koncesji jest określone że 80%
wydobywanego kruszywa ma się odbywać drogą kolejową. To są decyzje i musza być te
warunki respektowane.
Radny W.Bieszczad zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.
Komisja 6 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" zamknęła dyskusję.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 5 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.4
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sokółka za I półrocze 2011 roku.
Radna E.Jakimik zwróciła uwagę dla Pani Skarbnik aby w tego typu opracowaniach pojawiło
się więcej objaśnień, które ułatwia radnym odczytanie większości liczb.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz wraz z autopoprawką polegającą na przeniesieniu środków
miedzy inwestycjami w załączniku inwestycyjnym.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2011 - 2016 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska - Białoruś - Ukraina w latach 2007-2013 pod nazwą "Poprawa
dostępności infrastruktury obszarów gospodarczych Gminy Sokółka i Gminy Nowojaworsk"
przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot
Dyskusji nie było.



Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska - Białoruś -Ukraina w latach 2007-2013 pod nazwą "Ochrona
środowiska naturalnego poprzez inteligentne zarządzanie energią w Gminie Sokółka i w
Gminie Nowojaworsk" przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów sportowo -
rekreacyjnych w miejscowości Geniusze przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia opłaty targowej przedstawił
Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Przewodniczący Komisji zaproponował aby zmniejszyć te opłaty o połowę ze względu na to
żeby na ta uchwała nie była postrachem dla naszych mieszkańców.
Radny S.Pałusewicz dodał, że będzie to uchwała martwa i należy ja jeszcze raz przemyśleć i
te opłaty wprowadzić w określonych miejscach. Zaproponowała, aby zdjąć tą uchwałę z
porządku obrad sesji i zwrócić do ponownej poprawki.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Pałusewicza.
Komisjajednogłośnie przyjęła wniosek.

Ad.U
Wolne wnioski.
Burmistrz S.Małachwiej zwrócił się z prośbą do Komisji o zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu w 2012 roku. Związane jest
to z podpisaniem przez Burmistrza deklaracji z Powiatowym Zarządem dróg, który będzie
składać wniosek w ramach tzw. "schetynówek" na poprawę warunków na ulicach Zabrodzie,
Konopnickie i Górnej.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.


